
Protokół 
z posiedzenia

Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej
z dnia 23 sierpnia 2022 r.

Pkt 1

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radny Radosław Garbarek  o

godz. 10:00 otworzył posiedzenie Komisji, powitał radnych oraz zaproszonych gości. Zgodnie z

listą obecności w posiedzeniu uczestniczyło 7 członków Komisji. (załącznik nr 1).

Uczestnicy posiedzenia niebędący członkami komisji: 

Mirosław Morawski Komendant Straży Miejskiej;

Marcin Maciejewski, Inspektor;

Marcin Koska Naczelnik Wydziału Ruchu Drogowego we Wrześni;

Agnieszka Kasprzak, Samodzielny referent w Biurze Rady;

Pkt 2

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa i  Polityki  Społecznej,  radny  Radosław Garbarek

przedstawił porządek obrad posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej (załącznik

nr 2).

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.

3. Wyrażenia opinii w sprawie wniosków mieszkańców dotyczących:

    a) montażu progu zwalniającego na ul. Jakubowskiego w miejscowości Kaczanowo

    (ponowne rozpatrzenie wniosku po przeprowadzonym przez Straż Miejską badaniu natężenia

ruchu);

     b) montażu progu zwalniającego na ul. Wiejskiej w miejscowości Kaczanowo

    (ponowne rozpatrzenie wniosku po przeprowadzonym przez Straż Miejską badaniu natężenia

ruchu);
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     c) montażu progu zwalniającego w miejscowości Nadarzyce

     (ponowne rozpatrzenie wniosku po przeprowadzonym przez Straż Miejską badaniu natężenia

ruchu);

      d) montażu progów zwalniających w miejscowości Psary Wielkie

      (ponowne rozpatrzenie wniosku po przeprowadzonym przez Straż Miejską badaniu natężenia

ruchu);

       e) wprowadzenia znaku D-40 „strefa zamieszkania” w rejonie ul. Daszyńskiego

nr 3A,B,3C,D oraz ul. Piłsudskiego nr 1 i 2 we Wrześni;

       f) montażu progu zwalniającego na ul. Leśnej nr 1 lub 1A we Wrześni;

       g) wykonania przejścia dla pieszych ul. Nowa w miejscowości Nowy Folwark;

       h) montażu progu zwalniającego na ul. Koszarowej we Wrześni,

           montażu znaków ograniczających prędkość samochodów na drodze dojazdowej

do Restauracji Avocado, montażu znaku zakazującego ruch motorowerowy na chodniku  

łączącym ul. Koszarową z ul. Batorego i odwrotnie, zagęszczenie słupków lub montaż 

barierek ograniczających ruch motorowerowy od ul. Koszarowej do ul. Batorego i 

odwrotnie.

4. Wolne głosy i wnioski.

5. Zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  Radosław  Garbarek

zaproponował  zmianę  porządku obrad   poprzez dodanie podpunktu i) do porządku obrad   pod

nazwą  „demontaż  progu  zwalniającego  w  miejscowości  Bierzglinek  z  ul.  Klonowej,  a

zamontowanie go na ul. Klonowej oraz ul. Lipowej przed przejściem dla pieszych”. Wyjaśnił, że

powyższy wniosek został złożony przez radnego  Mirosława Zgolińskiego.  

Komisja Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej w obecności 7 radnych jednogłośnie pozytywnie

przyjęła porządek obrad.
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Pkt 3  Wyrażenia opinii w sprawie:

a) montażu progu zwalniającego na ul. Jakubowskiego w miejscowości Kaczanowo

(ponowne rozpatrzenie wniosku po przeprowadzonym przez Straż Miejską badaniu 

natężenia ruchu).

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej Radosław Garbarek odczytał i

omówił wniosek mieszkańców ul. Jakubowskiego w miejscowości Kaczanowo dotyczący montażu

progu zwalniającego oraz  poprosił  Komendanta  Straży  Miejskiej  Mirosława  Morawskiego  o

przedstawienie szczegółowego badania natężenia ruchu (załącznik nr 3).

Komendant  Straży  Miejskiej  Mirosław  Morawski przedstawił  informacje  na  temat  badania

natężenia ruchu na  ul. Jakubowskiego w Kaczanowie (załącznik nr 3a).

Przewodniczący Komisji  Bezpieczeństwa i  Polityki  Społecznej  Radosław Garbarek zapytał,

czy  odnotowano  na  tym  odcinku  drogi  niebezpieczne  zdarzenia,  świadczące  o  przekroczeniu

prędkości?

Naczelnik  Ruchu  Drogowego  Marcin  Koska wyjaśnił,  iż  na  odcinku  ul.  Jakubowskiego  w

Kaczanowie nie odnotowano żadnych zdarzeń drogowych.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  Radosław  Garbarek

poinformował,  że  na  sali  znajduje  się  mieszkaniec  Kaczanowa.  Zapytał  radnych,  czy  wyrażają

zgodę, by mieszkaniec mógł zabrać głos w powyższej sprawie. Radni wyrazili zgodę.

Mieszkaniec Kaczanowa powiedział, że na tym obszarze jest duże zaludnienie, tylko dwie działki

nie są zamieszkałe, nie ma chodnika oraz pobocza. Tą drogą przejeżdżają duże maszyny rolnicze  i

poruszają  się  dzieci,  co  jest  bardzo  niebezpieczne  i  zagrażające  życiu  dla  wszystkich  pieszych

korzystających z tej drogi.

Komendant Straży Miejskiej  Mirosław Morawski potwierdził,  że  jeżeli  nie  ma pobocza,  ani

chodnika,  a  pojazdy  poruszające  się  na  drodze  przekraczają  prędkość  50  km/h  istnieje  duże

zagrożenie dla wszystkich uczestników ruchu.
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Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  Radosław  Garbarek

zaproponował Komisji pozytywne zaopiniowanie powyższego wniosku.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  7  radnych,  5  głosami  „za”,  0

głosów  „przeciw”,  2  głosami  „wstrzymującymi  się”  pozytywnie  zaopiniowała  wniosek

mieszkańców dotyczący montażu progu zwalniającego na ul. Jakubowskiego w Kaczanowie.

b) montażu progu zwalniającego na ul. Wiejskiej w miejscowości Kaczanowo

(ponowne  rozpatrzenie  wniosku  po  przeprowadzonym  przez  Straż  Miejską  badaniu  natężenia

ruchu).

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Polityki  Społecznej Radosław Garbarek odczytał i

omówił  wniosek  mieszkańców  w  sprawie  montażu  progu  zwalniającego  na  ul.  Wiejskiej  w

miejscowości Kaczanowo oraz poprosił Komendanta Straży Miejskiej Mirosława Morawskiego o

przedstawienie szczegółowego badania natężenia ruchu (załącznik nr 4).

Komendant  Straży  Miejskiej  Mirosław  Morawski przedstawił  informacje  na  temat  badania

natężenia ruchu na ul. Wiejskiej w Kaczanowie (załącznik nr 4a).

Radny  Stanisław  Dominiczak  powiedział,  że  lokalizacja  progu  zwalniającego  powinna  być

dobrze przemyślana. 

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  7  radnych,  2  głosami  „za”,  3

głosami  „przeciw”,  2  głosami  „wstrzymującymi  się”  negatywnie  zaopiniowała  wniosek

mieszkańców dotyczący montażu progu zwalniającego na ul. Wiejskiej w Kaczanowie.

c) montażu progu zwalniającego w miejscowości Nadarzyce

(ponowne  rozpatrzenie  wniosku  po  przeprowadzonym  przez  Straż  Miejską  badaniu  natężenia

ruchu).

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej Radosław Garbarek odczytał i

omówił  wniosek  mieszkańców dotyczący montażu  progów zwalniających  w  Nadarzycach  oraz

poprosił Komendanta Straży Miejskiej Mirosława Morawskiego o przedstawienie szczegółowego

badania natężenia ruchu (załącznik nr 5).
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Komendant  Straży  Miejskiej  Mirosław  Morawski przedstawił  informacje  na  temat  badania

natężenia ruchu w miejscowości Nadarzyce (załącznik nr 5a).

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  Radosław  Garbarek

zaproponował Komisji negatywne zaopiniowanie powyższego wniosku.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  7  radnych,  6  głosami  ”za”,  0

głosów  „przeciw”,  1  głosem  „wstrzymującym  się”  negatywnie  zaopiniowała  wniosek

mieszkańców dotyczący  montażu progu zwalniającego w miejscowości Nadarzyce.

d) montażu progów zwalniających w miejscowości Psary Wielkie

(ponowne  rozpatrzenie  wniosku  po  przeprowadzonym  przez  Straż  Miejską  badaniu  natężenia

ruchu).

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej Radosław Garbarek odczytał i

omówił wniosek Sołtysa z dnia 23 listopada 2021 r.  dotyczący montażu progów zwalniających w

miejscowości  Psary  Wielkie/Nowy Folwark i  poprosił  Komendanta  Straży Miejskiej  Mirosława

Morawskiego  o przedstawienie szczegółowego badania natężenia ruchu  (załącznik nr 6).

Komendant  Straży  Miejskiej  Mirosław  Morawski przedstawił  informacje  na  temat  badania

natężenia ruchu w miejscowości  Psary Wielkie/Nowy Folwark (załącznik nr 6a).

Przewodniczący Komisji  Bezpieczeństwa i  Polityki  Społecznej  Radosław Garbarek zapytał,

czy  na tam obszarze są już zamontowane progi zwalniające?

Inspektor  Marcin  Maciejewski  wyjaśnił,  że  są  zamontowane  dwa  progi  zwalniające,  na  ul.

Głównej znajduje się jeden z nich oraz na ul. Nowej w Nowym Folwarku. We wniosku złożonym

przez  Sołtysa  wskazana jest  lokalizacja  nr  23a.  Badanie  natężenia  ruchu dotyczyło  pierwszego

wniosku Sołtysa. 

Radny Stanisław Dominiczak powiedział, że nie jest przekonany, by opiniować wniosek, który nie

był zbadany na danym odcinku drogi, chociaż ten zbadany odcinek również radnego nie przekonuje

do montażu progu zwalniającego.  
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Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej Radosław Garbarek odczytał

również wniosek Sołtysa z dnia 16 maja 2022 r. w sprawie progu zwalniającego przy wskazanej

lokalizacji nr 23a i wyjaśnił, że dzisiejsza komisja będzie opiniowała dwa wnioski z 23 listopada

2021 r. oraz z dnia 16 maja 2022 r. 

Przewodniczący Komisji  Bezpieczeństwa i  Polityki  Społecznej  Radosław Garbarek  zapytał,

czy  odnotowano  na  tym  odcinku  drogi  niebezpieczne  zdarzenia,  świadczące  o  przekroczeniu

prędkości?

Naczelnik Ruchu Drogowego Marcin Koska wyjaśnił, iż na odcinku drogi w miejscowości Psary

Wielkie  nie  odnotowano  żadnych  zgłoszeń,  czy  zdarzeń  drogowych,  które  wskazywałyby  na

przekroczenie prędkości.

Radny Kornel Tomczak  powiedział, że ruch samochodowy przy warsztacie samochodowym na

tym odcinku jest dość znaczny, jest to droga rekreacyjna prowadząca do lasu, na której poruszają

się rowerzyści oraz osoby uprawiające sport. 

 Radny Stanisław Dominiczak  zapytał o nawierzchnię odcinka drogi?

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  Radosław  Garbarek

odpowiedział, że położony jest asfalt. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej Radosław Garbarek powiedział,

że trudno powiedzieć, czy położenie progu zwalniającego poprawi relatywnie bezpieczeństwo na

tym  krótkim  odcinku  drogi.  Zaproponował  Komisji  negatywne  zaopiniowanie  powyższego

wniosku.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  7  radnych,  5  głosami  ”za”,  2

głosami „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” negatywnie zaopiniowała wniosek Sołtysa

dotyczący montażu progów zwalniających w miejscowości  Psary Wielkie/Nowy Folwark.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  Radosław  Garbarek

zaproponował, by Komisja przystąpiła do opiniowania wniosku Sołtysa Psar Wielkich z dnia 16
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maja 2022 r. dotyczącego lokalizacji przy posesji nr 23a , która jest przedłużeniem ul. Głównej.

Zaproponował Komisji negatywne zaopiniowanie powyższego wniosku.

Komisja Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej w obecności 7 radnych, 7 głosów ”za”, 0 głosów

„przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”  negatywnie  zaopiniowała  wniosek  Sołtysa

dotyczący montażu progu zwalniającego w miejscowości  Psary Wielkie/Nowy Folwark przy

posesji  nr 23a.

e) wprowadzenia znaku D-40 „strefa zamieszkania” w rejonie ul. Daszyńskiego nr 3A,B,3C,D

    oraz  ul. Piłsudskiego nr 1 i 2 we Wrześni.

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej Radosław Garbarek odczytał i

omówił wniosek mieszkańców Wspólnoty Mieszkaniowej  dotyczący wprowadzenia znaku D-40

„strefa zamieszkania” w rejonie ul. Daszyńskiego nr 3A,B,3C,D oraz  ul. Piłsudskiego nr 1 i 2 we

Wrześni (załącznik nr 7).

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej Radosław Garbarek zapytał o

oznaczenie prędkości w tym rejonie?

Radny  Kornel  Tomczak odpowiedział,  że  jest  ograniczenie  prędkości  do  50  km/h  więc

wprowadzenie „strefy zamieszkania” wydaje się uzasadnione.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa i  Polityki  Społecznej  Radosław Garbarek zapytał

czy przy ul. Daszyńskiego oraz na ul. Piłsudskiego znajduje się chodnik?

Inspektor Marcin Maciejewski potwierdził, że wzdłuż ulicy jest chodnik.

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej Radosław Garbarek wyjaśnił,

że zwykle oznakowanie D-40 „strefa zamieszkania” stosuje się, gdy chodników nie ma.

Komendant Straży Miejskiej  Mirosław Morawski  odczytał  przepisy ruchu drogowego,  które

stosuje  się  w  „strefie  zamieszkania” wyjaśnił,  że  w  „strefie  zamieszkania”  pieszy  nie  musi

korzystać z chodnika czy drogi dla pieszych. Pieszy może poruszać się całą szerokością jezdni. 

 7



Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej Radosław Garbarek wyjaśnił,

że wniosek nie zostanie procedowany w całości, ponieważ grunt ul. Daszyńskiego 3C oraz 3D nie

jest terenem gminnym. Teren gminny obejmuje ul. J. Piłsudskiego.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  Radosław  Garbarek  po

powyższej dyskusji zaproponował Komisji negatywne zaopiniowanie powyższego wniosku.

Komisja Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej w obecności 7 radnych, 7 głosów ”za”, 0 głosów

„przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”  negatywnie  zaopiniowała  wniosek  Wspólnoty

Mieszkaniowej  dotyczącej  wprowadzenia  znaku D-40  „strefa  zamieszkania”  w  rejonie  ul.

Daszyńskiego nr 3A,B oraz ul. Piłsudskiego nr 1 i 2 we Wrześni.

 f) montażu progu zwalniającego na ul. Leśnej nr 1 lub 1A we Wrześni.

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej Radosław Garbarek odczytał i

omówił  wniosek  Komendy  Powiatowej  Policji  we  Wrześni  w  sprawie  montażu  progu

zwalniającego na ul. Leśnej nr 1 lub 1A we Wrześni.

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej Radosław Garbarek powiedział,

że  zasadnym jest,  by  tą  Szkołę  Specjalną  zabezpieczyć  ze  względu  na  zagrożenie  na  drodze.

Przewodniczący zaproponował Komisji pozytywne zaopiniowanie powyższego wniosku.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  7  radnych,  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  wniosek  Komendy  Powiatowej  Policji  we  Wrześni  w  sprawie

montażu progu zwalniającego na ul. Leśnej nr 1 lub 1A we Wrześni.

 g) wykonania przejścia dla pieszych ul. Nowa w miejscowości Nowy Folwark.

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej Radosław Garbarek odczytał i

omówił wniosek radnego Łukasza Cichy dotyczący wykonania przejścia dla pieszych ul. Nowa w

miejscowości  Nowy  Folwark.  Wyjaśnił,  że  ze  względu  bezpieczeństwa  drogowego  dla  dzieci

uczęszczających do szkoły proponuje pozytywne zaopiniowanie powyższego wniosku.
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Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  7  radnych,  jednogłośnie

pozytywnie zaopiniowała wniosek radnego Łukasza Cichy dotyczący wykonania przejścia dla

pieszych ul. Nowa w miejscowości Nowy Folwark.

 h) montażu progu zwalniającego na ul. Koszarowej we Wrześni, montażu znaków ograniczających 

prędkość samochodów na drodze dojazdowej do Restauracji Avocado, montażu znaku zakazującego

ruch motorowerowy na chodniku  łączącym ul. Koszarową z ul. Batorego i odwrotnie, zagęszczenie

słupków lub montaż barierek ograniczających ruch motorowerowy od ul. Koszarowej do ul. 

Batorego i odwrotnie.

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej Radosław Garbarek odczytał i

omówił wniosek  mieszkańców Wspólnoty Mieszkaniowej dotyczący montażu progu zwalniającego

na ul. Koszarowej we Wrześni, montażu znaków ograniczających prędkość samochodów na drodze

dojazdowej do Restauracji Avocado, montażu znaku zakazującego ruch motorowerowy na chodniku

łączącym ul. Koszarową z ul. Batorego i  odwrotnie, zagęszczenie słupków lub montaż barierek

ograniczających ruch motorowerowy od ul. Koszarowej do ul. Batorego i odwrotnie.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  Radosław  Garbarek

zaproponował Komisji negatywne rozpatrzenie tego wniosku. 

Komisja  Bezpieczeństwa i  Polityki  Społecznej  w obecności  7  radnych,  7  głosami  „za”,   0

głosów  ”przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się” negatywnie  zaopiniowała  wniosek

mieszkańców  Wspólnoty  Mieszkaniowej  dotyczący  montażu  progu  zwalniającego  na  ul.

Koszarowej we Wrześni, montażu znaków ograniczających prędkość samochodów na drodze

dojazdowej do Restauracji  Avocado, montażu znaku zakazującego ruch motorowerowy na

chodniku łączącym ul. Koszarową z ul. Batorego i odwrotnie,  a także zagęszczenie słupków

lub montaż barierek ograniczających ruch motorowerowy od ul. Koszarowej do ul. Batorego i

odwrotnie.

i) demontaż progu zwalniającego w miejscowości Bierzglinek z ul. Klonowej, a zamontowanie go

na ul. Klonowej oraz ul. Lipowej przed przejściem dla pieszych.

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej Radosław Garbarek odczytał i

omówił wniosek radnego Mirosława Zgolińskiego w sprawie demontażu progu zwalniającego w
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miejscowości Bierzglinek z ul. Klonowej przy moście na Wrześnicy,  a zamontowanie go na ul.

Klonowej oraz ul. Lipowej przed przejściem dla pieszych.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  7  radnych,  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  wniosek radnego  Mirosława  Zgolińskiego  w  sprawie  demontażu

progu zwalniającego w miejscowości Bierzglinek z ul. Klonowej przy moście na Wrześnicy, a

zamontowanie go na ul. Klonowej oraz ul. Lipowej przed przejściem dla pieszych.

Pkt 4

Radny Kornel  Tomczak  powiedział,  że  chciałby  zwrócić  uwagę,  by  podjąć  skuteczne  środki

zaradcze przy skwerze na ul. Jana Pawła II, a ul. ks. Jana Laskowskiego przy pomniku „Ławeczki

Bronisławy Śmidowiczówny”,  ponieważ bardzo często ławka zastępuje publiczną toaletę przez

osoby nadużywające alkoholu.   

Mirosław Morawski Komendant Straży Miejskiej wyjaśnił, że zgadza się z przedmówcą  i zdaje

sobie  sprawę  z  tej  sytuacji.  Podkreślił,  że  osoby,  które  można  zobaczyć  na  ławce  są  osobami

bezdomnymi, przebywającymi w Stowarzyszeniu Monar w Schronisku dla Osób Bezdomnych w

Zielińcu.  Straż  Miejska  często  interweniuje,  gdy  taka  sytuacja  ma  miejsce.  Obiekt  jest

monitorowany, jednak te osoby nie są pozbawione praw publicznych i jest to dość trudne.

Radny  Stanisław  Dominiczak  powiedział,  że  również  zauważył,  że  na  ul.  Wrzosowej  i  ul.

Miłosławskiej są porozrzucane butelki po napojach alkoholowych. 

Pkt 5

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Polityki

Społecznej,  radny Radosław Garbarek  o godz.  11.30 zamknął  posiedzenie Komisji.  Protokół

zawiera 11 ponumerowanych stron. Wszystkie załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady

Miejskiej w Urzędzie Miasta i Gminy we Wrześni.
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Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa

 i  Polityki Społecznej

/-/Radosław Garbarek 

Protokolant

/-/Agnieszka Kasprzak
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